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Op te bergen 
in de band van 
3 februari 2010 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 27 januari 2010 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financi ën en Economie 
 
Woensdag 27 januari 2010 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 27 januari 2010 is als bijlage opge-
nomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
A.G.H. Peters (voorzitter) 
M.A.M. Berends (PvdA) 
W.A.R. Boer (PvdA) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
A. Huizing (PvdA) 
S. de Jong (CDA) 
A. Kerstholt (VVD)  
H. Klaver (CDA) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
mevrouw A.H. Mulder (CDA) 
P.H. Oosterlaak (SP) 
G.J. Udding (VVD) 
E.R. Veenstra (PvdA) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw J.G. Vlietstra (PvdA) 
H. Baas (ChristenUnie) tm Rondvraag 
R.W. Munniksma (PvdA) vanaf agendapunt 12 
 
Afwezig: 
H.H. van de Boer (VVD) 
K. Kuipers (GroenLinks) 
A. Wendt (ChristenUnie) 
 

 
J.H. Bats (gedeputeerde, VVD) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en stelt voor de agendapunten, 6 (brief van VOLE over oplopende 
verliezen GAE), 9 (brief van GS over Europaservicepunt) en 11 (brief van GS over Ontwikkelingsvisie 
Drentse Zuidas) in verband met de afwezigheid van gedeputeerde Bats door te schuiven naar de ver-
gadering van 10 maart 2010. 
De commissie stemt hier mee in. 
De fractie van het CDA stelt voor om de agendapunten 7 en 8 (IPO-, SNN- en EU- aangelegenheden 
en het statenstuk 2009-415; zienswijzen financiële stukken SNN) gezamenlijk te behandelen. 
De commissie stemt hier mee in. 
De agenda wordt voor het overige ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Samenvatting vergadering 9 december 2009 en de l ijst van toezeggingen 
De lijst van toezeggingen worden door de gedeputeerden Vlietstra en Baas mondeling nader toege-
licht. De hiermee aangepaste lijst is als bijlage bij deze samenvatting gevoegd. 
 
De fractie van GL verzoekt om de tijdens de begrotingsbehandeling ingediende maar niet in stemming 
gebrachte motie (zuiniger energiegebruik ook op bedrijventerreinen) te betrekken bij toezegging nr. 6 
(Herstructureringsmaatschappij).  
 
De samenvatting wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
De fractie van het CDA wil graag, naar aanleiding van de beantwoording van ex artikel 41 (RvO) vra-
gen (A7), geïnformeerd worden over de resultaten van de evaluatie zoals genoemd bij de beantwoor-
ding over implementatie Dienstenrichtlijn.  
 
De fractie van het CDA roept de statenleden op om de op de website van de provincie genoemde 
bestuursfuncties van de leden, te actualiseren (A16). 
 
Het CDA vraagt of, zoals in dezelfde brief staat vermeld, het juist is dat GS verplicht is aan PS te mel-
den als sprake is van een voornemen om een nevenfunctie te aanvaarden. Is dit het geval, dan zijn de 
collegeleden ook gehouden hieraan te voldoen. 
Gedeputeerde Baas zegt het volgende toe: Na te zullen gaan om welke functies het hierbij gaat.  
 
De fractie van het CDA heeft gevraagd om agendering van de brief van de Noordelijke Rekenkamer 
van 17 december 2009 over het Onderzoeksprogramma 2010-2011 (B2).  
Agendering zal plaatsvinden in de Statencommissie BFE van 10 maart 2010. 
 
De fractie van GL heeft gevraagd om agendering van de brief GS van 17 december 2009 over Mas-
terstudie FlorijnAs.  
Agendering zal plaatsvinden in de Statencommissie BFE van 10 maart 2010. 
 
4. Rondvraag 
De fractie van de PvdA stelt vragen over de werkgelegenheid bij Nefit. De PvdA-fractie is bezorgd 
over de plannen tot overplaatsing van Nefit (CV-ketels) in Buinen naar Deventer. Enkele andere frac-
ties onderstrepen de zorgen over de voorgenomen verhuizing. De VVD zou de werkgelegenheid ook 
in het kader van energie- milieu vraagstukken willen behouden. De SP vraagt om een onderzoek 
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waaruit blijkt waar de werkgelegenheid de grootste klappen heeft gekregen in Drenthe, om hoeveel 
arbeidsplaatsen het gaat, of subsidie is verstrekt etc. 
De reactie van GS kan op hoofdlijnen als volgt worden verwoord. 
De gemeente Borger-Odoorn heeft aangegeven zelf actie te ondernemen, samen met UWV werkplein 
in Emmen. De provincie heeft hulp aangeboden evenals de NOM en DBL. Interessanter dan het doen 
van onderzoek waar de werkgelegenheid schade heeft opgelopen, is het steken van energie in het 
behouden van werkgelegenheid, dit in overleg met gemeenten en de branche. 
Gedeputeerde Vlietstra zegt het volgende toe: Na te zullen gaan of via de SNN subsidie is verstrekt 
aan Nefit in Buinen. 
 
De fractie van de PvdA stelt vragen over de uitrol van de virtuele loketten; het project de ‘Wegwiezer’. 
Dit project zou stil liggen. 
De reactie van GS kan op hoofdlijnen als volgt worden verwoord. 
Het betreft hier een project van 2007 in de gemeente Aa en Hunze, gestart ikv breedband. Na onder-
zoek bij de provincie is GS na de zomer 2009 tot de conclusie gekomen dat er geen taak ligt voor de 
provincie. Binnenkort zal dit met de gemeente worden afgerond. 
 
6. Statenstukken/brieven 
 
5. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden 
6a. Statenstuk 2009-415; zienswijze financiële stuk ken SNN 
Inhoud van het statenstuk: Het dagelijks bestuur van het SNN legt het Financieringsstatuut voor het 
SNN 2009 voor aan provinciale staten. Met het Financieringsstatuut wordt het Treasurystatuut van het 
SNN aangepast aan het recentelijk gewijzigde Treasurystatuut van de provincie Groningen. PS krijgen 
de gelegenheid hun zienswijze kenbaar te maken.  
 
IPO-aangelegenheden 
De fractie van het CDA wijst op de (belangrijke) informatieve bijeenkomst van het IPO over het ‘Profiel 
provincies’ in Utrecht op donderdagavond 27 januari. Zowel de PvdA als GL hebben vertegenwoordi-
gers afgevaardigd die de commissie nadien zullen informeren. 
Desgevraagd geeft gedeputeerde Vlietstra aan dat er over de bezuinigen in dit verband geen bijzon-
derheden zijn te vermelden. Er is een technisch overleg over het rapport Stuiveling geweest en is be-
sproken hoe provincies aankijken naar het advies. Hieruit kwam naar voren dat de meningen nogal uit 
elkaar lopen, hetgeen bekend was. Binnenkort wordt een volgende stap gezet. 
 
EU-aangelegenheden 
Geen woordvoering op dit onderwerp. 
  
SNN-aangelegenheden  
Statenstuk 2009-415; zienswijze financiële stukken SNN 
 
Samenvattende reactie van de fracties van het CDA, GL en VVD. 
Verwarring ontstaat over de tekst van het besluit. Is het instemmen met of kennis nemen van, tekst en 
besluit komen niet goed overeen. Ook de inwerkingtreding met terugwerkende kracht roept met name 
bij het CDA vragen op. De VVD vraagt of er verschil is tussen treasurystatuut en het financieringssta-
tuut. Ook is het de vraag of dit statuut afwijkt van het Drentse statuut. 
Het CDA wil van de overige fracties horen of de BCA (begeleidingscommissie accountant) met de 
accountant van gedachten kan wisselen over het controle protocol. Dit staat niet omschreven in haar 
taakomschrijving. 
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De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Ook het DB van het SNN heeft geconstateerd dat er nog onduidelijkheid is over de nieuwe werkwijze 
van het ABSNN voor de drie Provinciale Staten. De voorzitter van het SNN heeft op zich genomen om 
dit nogmaals helder te maken. Met treasurystatuut en financieringsstatuut wordt hetzelfde document 
bedoeld. Er is geen verschil tussen het Drentse treasurystatuut en het SNN financieringsstatuut.  
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: vóór 3 februari 2010 na te zullen gaan of het besluit in het statenstuk 2009-
415; zienswijze financiële stukken SNN, juist is geformuleerd. (JSt: zie mail van de statengriffier van 
28.01.2010) 
Gedeputeerde Vlietstra: vóór 3 februari 2010 na te zullen gaan wanneer het stuk in werking gaat tre-
den, met terugwerkende kracht per 21 oktober 2009 of na 30 maart 2010. 
 
De statencommissie BFE zegt het volgende toe: 
Voorzitter: Vertegenwoordigers uit BFE zullen namens de BCA een memo opstellen over de mogelijk-
heid om van gedachten te wisselen met de accountant over het financieringsstatuut/controle protocol.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat gelet op de openstaande vragen de afron-
dende discussie in de vergadering van PS op 3 februari zal plaatsvinden. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6b. Statenstuk 2009-416; Verordening Human Resource  Management Plus 2010 (HRM+ 2010) 
Inhoud van het statenstuk: De regeling HRM+2009 loopt minder goed dan verwacht, daarom wordt 
aan PS voorgesteld om de verordening aan te passen, waarbij een aantal praktische belemmeringen 
wordt opgeheven en de inhoud in geringe mate wordt aangepast.  
 
Samenvattende reactie van de fracties SP, PvdA, VVD, GL, CU en CDA. 
Alle fracties vinden het jammer dat weinig gebruik is gemaakt van de regeling. De SP vindt dat te 
summier wordt aangegeven waarom dit het geval is. Verder stelt de SP eerst een evaluatie te willen 
vóór de regeling wordt opgerekt. Wannéér de regeling wordt opgerekt stelt de SP voor dit ten goede te 
laten komen aan de werknemers die via de WSW bedrijven in het MKB werkzaam zijn. De andere 
fracties voelen niet voor het voorstel van de SP. De PvdA stemt in met het voorstel maar wil graag een 
voortgangsrapportage. De VVD stemt eveneens in met het stuk, voorstander van al teveel subsidie in 
deze fractie echter niet. 
GL vraagt zich af of het oprekken van de regeling een oplossing is voor het probleem. Waarom zijn de 
ondergrenzen gelijkgesteld? Ook is nog niets gedaan aan de evaluatie. De tekst van het dictum klopt 
niet, het woordje Plus ontbreekt. De CU deelt de mening van GL en vraagt wat het nut is om de rege-
ling op deze manier aan te passen. Soms is er geen behoefte aan subsidieregeling. Ook dat kan een 
conclusie zijn.  
De SP geeft in 2e termijn aan niet met de regeling te kunnen instemmen. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Van de regeling, die door het SNN wordt uitgevoerd, wordt fors minder gebruik gemaakt dan verwacht. 
Afbouwen omdat er geen behoefte is, is te kort om de bocht. De branche en KvK hebben aangegeven 
dat de drempels te hoog zijn om hiervan gebruik te maken. Er wordt gewerkt aan een evaluatie. De 
vraag van de PvdA (voortgangsrapportage) kan hierbij gevoegd worden. GS zijn er niet voor om deze 
regeling ten goede te laten komen aan de WSW.  
De toevoeging van het woordje Plus in het besluit kan door de Statengriffie worden aangepast. 
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Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: na te gaan waarom in het verleden verschillende ondergrenzen bij de Veror-
dening HRM, werden gehanteerd. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat dit stuk terugkomt in de PS vergadering van 
3 februari 2010. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6c. Statenstuk 2009-413; Economische beleidsagenda 2010-2015 provincie Drenthe 
Inhoud van het statenstuk: Deze agenda zal het strategische kader vormen voor de lobby en uitvoe-
ring van het Drentse economische beleid voor de komende jaren. GS verwachten een versterking van 
de rol van de provincies als regisseur in het regionale ruimtelijk-economische domein, naar aanleiding 
van de discussies over de rollen en taken van de verschillende overheidslagen.   
 
Samenvattende reactie van de fracties VVD, PvdA, SP, GL, CU en CDA. 
De fracties van SP, GL en CU missen de zorgeconomie in de agenda. De SP vraagt hierbij of de 
zorgbranche ook wordt betrokken bij de uitwerking van het meerjarenprogramma. Meerdere fracties 
geven aan dat hoewel het een goed leesbaar stuk is, de ambities wel ‘hoogdravend’ in sommige pas-
sages zijn opgeschreven. De agenda moet géén papieren tijger worden. Uitvoering is belangrijk.  
VVD heeft waardering voor de opgeschreven ambities; het is van belang om economie meer prioriteit 
te geven. Een uitgebreide financiële paragraaf wordt wel gemist. De PvdA vindt deze nota zeer be-
langrijk. Herkent het bedrijfsleven dit beeld ook? Deze fractie stelt een aantal vragen waarvan de kern 
is dat belangrijk is wie doet wat, wie is de probleemeigenaar, wie pakt het op?  
De SP juicht het toe dat de focus ligt bij het MKB. Voor de SP is het belangrijkste van deze agenda 
het afgeven van een verklaring dat zij absoluut tegen de realisatie is van Agropark(en) wanneer dit 
samen gaat met intensieve veehouderij. Geen dieren in Agroparken.  
GL is teleurgesteld in de nota, het is zeer algemeen. Innovatieve ideeën worden gemist. Ook worden 
de aanknopingspunten met Fryslân en Groningen gemist. Wat wordt precies met dé MKB bedrijven 
bedoeld, 2 sectoren worden expliciet genoemd de landbouw en toerisme. De CU vindt het een prima 
stuk. De focus moet niet te eenzijdig bij Nordconnect worden gelegd. Het CDA informeert of de finan-
ciële vertaling terug te vinden zal zijn in de VJN. Het CDA vraagt ook aandacht voor de kansen die 
krimp biedt, ook op economisch gebied. Het voorstel van deze fractie is om de sectoren Recreatie en 
toerisme te vervangen door vrijetijdseconomie, dit is een breder begrip. Innoveren moet aan onder-
nemers zelf worden overgelaten. 
In de 2e termijn geeft de SP aan een motie te overwegen over het onderdeel realisatie Agroparken. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Het betreft hier een economische agenda. Het kader wordt eerst geformuleerd daarna de uitvoering. 
Bij de verdere uitwerking komt ook het financiële plaatje. De verwachting is dat het Rijk kiest voor be-
paalde pieken dit betekent ook minder middelen. Noordelijke en provinciale agenda’s gaan zich meer 
richten op Brussel. Het gaat niet alleen om de zorg bij de 2e prioriteit. Het geldt óók voor de onderne-
mers in de zorg. Het is wellicht arbitrair om alleen recreatie/toerisme en landbouw te noemen. Het 
richten van de focus op Nordconnect wordt binnen het SNN geëvalueerd. Noord Duitsland is wel erg 
belangrijk voor de noordelijke provincies. 
Voor de toekomst is het belangrijk dat alle sectoren innoveren. Innovatie is het sleutelwoord  waarbij 
de provincie lang niet altijd de probleemeigenaar is. 
Het begrip recreatie en toerisme kan mogelijk in een volgende bestuursperiode worden vervangen 
door vrijetijdseconomie maar daar hoort dan ook beleid bij. Er zijn ontwikkelingen in de landbouwsec-
tor waar de schaalontwikkeling steeds doorgaat. Het is goed om dat in een keten weg te zetten. Hier-
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over willen GS ook met de sector over door blijven denken. Niet wordt uitgesloten dat op Agroparken 
ook dieren worden gehuisvest.   
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat nu is verzocht om de B-status van het stuk te 
handhaven, de discussie in de vergadering van PS van 3 februari wordt voortgezet. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd.. 
 
7. Mededelingen 
De fractie van het CDA stelt voor om de PS vergadering van 3 februari a.s. gelet op de omvang van 
de agenda, niet om 14:00 uur maar om 17:00 uur te laten beginnen. Dit sluit beter aan bij de geplande 
inspraakavond over PNS vanaf 18:00 uur. 
De overige fracties stemmen hier mee in. 
De voorzitter geeft aan dit verzoek te zullen voorleggen aan het Presidium. (JSt: het Presidium heeft 
besloten om de PS vergadering om 16:00 uur te laten starten) 
 
 
8. Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 16:15 uur uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 10 maart 2010. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie van woens-
dag 10 maart 2010, 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
 



Bijgewerkt 29-01-2010 

 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Bestuur, Fin anciën en Economie 

(tot en met de commissievergadering van 27 januari 2010 bijgewerkt) 
 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 
Wijze van 
afdoening 

 

√ 

1. 23-09-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat er een onderzoek komt 
naar deelneming in besturen van GS en PS inclusief 
een overzicht van de huidige stand van zaken.  

De lijst GS is 
gereed en 
staat op de 
website. De 
lijst PS moet 
nog worden 
geactualiseerd 

√ 

2. 23-09-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe aan mevrouw KLIP 
door te geven of het uitrollen van het project 
zon(nepanelen) voor asbest(daken) over geheel Dren-
the mogelijk is en of subsidie voor zonnepanelen 
(evenals in Fryslân) i.h.k.v. de versnellingsagenda tot 
de mogelijkheden behoort.  

Toezegging 
wordt ver-
plaatst naar 
OGB 

√ 

3. 04-11-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe te zullen uitzoeken of 
de beweging om hooggekwalificeerde werkzaamheden 
buiten Drenthe te plaatsen ook in andere bedrijfstak-
ken dan energie (Enexis) plaats vindt. (PvdA) 

Binnen afzien-
bare tijd volgt 
een brief 
(BFE 27-01-
2010) 

 

4. 11-11-2009 
PS 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe binnen de Begroting 
2010 te zullen zoeken naar € 225.000 om het budget-
niveau voor Marketing Drenthe op dat van voorgaande 
jaren te handhaven en komt hiermee bij de 1e begro-
tingswijziging bij de staten terug. (VVD) 

Brief d.d.  
17-12-2009 √ 

5. 09-12-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe dat wanneer het teasu-
rystatuut het toelaat de mogelijkheid om de Essent 
gelden duurzaam en verantwoord uit te zetten voor 
microkrediet serieus te zullen overwegen. (SP) 

In uitvoering 
(BFE 27-01-
2010) 

 

6. 09-12-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe een kopie toe te zullen 
sturen van de opgestelde brief met uitleg van de Awb 
artikelen waarop de herziening van de subsidie is ge-
baseerd. (GL) 

Brief d.d.  
10-12-2009 √ 

7. 09-12-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe een schriftelijke reactie te ge-
ven op de vraag hoe de voortgangscontrole, bij subsi-
dieverlening, in het algemeen is geregeld. (CDA) 

Brief d.d. 
27-01-2010 √ 

8. 16-12-2009 
PS  

De heer BAAS zegt toe i.h.k.v. PNS, een inventarisatie 
te maken van de onderwerpen in het sociale domein 
waarover een beslissing moet vallen in het kader van 
overdracht of beëindiging. 

Brief d.d.  
14-01-2010 √ 
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9. 16-12-2009 

PS 
De heer BAAS zegt toe dat PS vóór 27 januari 2010 
een aangepast plan van aanpak van PNS zullen ont-
vangen waarin de marsroute van de implementatie 
wordt aangegeven ná de besluitvorming op 3 februari 
2010. 

Brief d.d.  
14-01-2010 √ 

10. 27-01-2010 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe na te zullen gaan om welke 
neven functies van GS het gaat wanneer het voorne-
men aanwezig is om deze te aanvaarden. (CDA) 

  

11. 27-01-2010 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt het toe na te zullen gaan of 
via de SNN subsidie is verstrekt aan Nefit in Buinen. 
(PvdA) 

  

12. 27-01-2010 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe vóór 3 februari 2010  
na te zullen gaan of het besluit in het statenstuk 2009-
415; zienswijze financiële stukken SNN, juist is gefor-
muleerd. (GL)  

  

13. 27-01-2010 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe vóór 3 februari 2010 na 
te zullen gaan wanneer het financieringsstatuut in wer-
king gaat treden, met terugwerkende kracht per 21 
oktober 2009 of na 30 maart 2010. (CDA) 

  

14. 27-01-2010 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te gaan waarom in 
het verleden verschillende ondergrenzen bij de Veror-
dening HRM, werden gehanteerd. (GL) 

  

15. 27-01-2010 
SC BFE 

De VOORZITTER zegt toe dat vertegenwoordigers uit 
BFE namens de BCA een memo zullen opstellen over 
de mogelijkheid om van gedachten te wisselen met de 
accountant over het financieringsstatuut/controle pro-
tocol.  
 

  

   
Lange termijn 
 

  

1. 11-03-2009  
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de RSP-programma’s bij de 
gemeenten, inclusief de risicoparagraaf tot op pro-
grammaniveau voor te leggen aan de staten. 

Eind januari - 
begin febr. 
2010 is af-
stemming met 
het Rijk afge-
rond, daarna 
kunnen de 
progr. starten 
(BFE 09-12-
2009) 

 

2. 09-12-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de beleidsregel over 
het hanteren van de Balkenende-norm eind 2010 op-
nieuw aan de orde te laten komen. (CDA) 
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3. 23-09-2009 

SC BFE 
Mevrouw VLIETSTRA zegt toe na te willen denken of 
een herstructureringsmaatschappij voor bestaande 
bedrijventerreinen een zinvolle aanvulling is op het 
voorgenomen convenant tussen Rijk, provincie en 
gemeente. 

Zal worden 
meegenomen 
in het voor  
01-04-2010 op 
te stellen her-
structurerings-
programma 
(BFE 09-12-
2009) 

 

 
 
 

  
Moties 
 

  

M1 07-10-2009 PS verzoeken GS: 
1. de Europese dimensie in alle statenstukken 

expliciet naar voren te brengen, waarbij de 
doorwerking van de EU-regels en de conse-
quentie daarvan duidelijk wordt aangegeven; 

2. dat dit bewerkstelligd kan worden door in de 
statenstukken een aparte paragraaf Europa op 
te nemen. 

  

M1 
GL 

11-11-2009 PS verzoeken GS: 
- bij het IPO aan te dringen op het organiseren van 

een conferentie voor Provinciale Staten van alle 
provincies over bestuurlijke herinrichting, alvorens 
het IPO hierover een standpunt inneemt; 

- Provinciale Staten van de overige provincies in 
kennis te stellen van dit besluit. 

Inmiddels zijn 
diverse bijeen-
komsten door 
IPO georgani-
seerd. 

√ 

M1 
PvdA 

16-12-2009 PS verzoeken GS: 
1. bij de toekenning van stimuleringssubsidies de 

mogelijke belemmeringen in het besluitvor-
mingsproces voor concrete projecten weg te 
nemen en daarin de regie te pakken c.q. te in-
tensiveren; 

2. te bevorderen dat daar waar vanwege de pro-
vincie Drenthe aanbestedingen worden ge-
gund of opdrachten verstrekt, tevens het aan-
tal state- c.q. opleidingsplaatsen vast te stel-
len, in een werkbare verhouding tussen het 
aantal leerlingen en het reguliers personeel; 

3. er bij alle betrokken instanties, die met een 
maatschappelijke financiering werken gunnen, 
er op aan te dringen dezelfde gedragslijn te 
volgen; 

4. in samenspraak met de kennisinstellingen de 
praktische geschiktheid van de kandidaten op 
te voeren door middel van aanvullende pro-
gramma’s en begeleiding; 

5. in het kader van de planning en control cyclus 
te rapporteren over de bereikte resultaten. 

  



Bijgewerkt 29-01-2010 

 

 


